
Protokoll fört vid ÅRSMÖTE med 
Storsjöns Segelsällskap 

 
 

Datum: 2010-12-06 
Plats: LRF, Klöversalen, Östersund 
 
 
§ 1 Mötets öppnade 
 Ordföranden Göran Fürstenberg öppnade årsmötet och hälsade alla välkomna. 
 
§ 2 Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt. 
 Mötet godkände att kallelse skett enligt stadgarna. 
 
§ 3 Fastställande av dagordning. 

Dagordningen presenterades och godkändes i den form den presenterades vid 
mötet. 
 

§ 4 Val av mötesfunktionärer. 
 Till mötesordförande valdes Stickan Hedblom 
 Till sekreterare för mötet valdes Lars Nordberg 

Till justeringsmän tillika rösträknare valdes OlleTernström och Ulf Adsten 
 
§ 5 Sektionsstyrelsernas och styrelsens verksamhetsberättelse samt resultat och 

balansräkningar för det senaste verksamhetsåret. 
 

Verksamhets- resultat- och balansräkning föredrogs, diskuterades ingående, 
godkändes och lades till handlingarna. 
 
Olle Ternström föreslog att man skall till kommande år ta in verksamhets- och 
förvaltningsberättelse från Hamnkommittén eftersom klubben är andelsägare i 
denna.  
 
Årsmötet beslutade i enlighet med förslaget. 
 

§ 6 Revisorernas berättelse för verksamhetsåret. 
 

Revisorernas rapport med förslag om att styrelsen skulle beviljas ansvarsfrihet 
för verksamhetsåret föredrogs och lades till handlingarna. 
 

§ 7 Fråga om ansvarsfrihet för den tid revisionen avser. 
 
 Mötet beslutade bevilja styrelsen ansvarsfrihet. 
 
§ 8 Fastställande av medlemsavgifter 
 



 Årsmötet fastställde oförändrade medlemsavgifter. Dessa är även 
 fortsättningsvis följande: 
 
 Seniorer 200 kronor 
 Juniorer 150 kronor 
 Familj 250 kronor. 
 
§9 Eastställande av arvoden och kostnadsersättningar 
 

Mötet fastställer oförändrade ersättningar beslutade vid förra årsmötet. Dessa är 
även fortsättningsvis följande: 
 
Kostnadsersättning till ledamöter i styrelsen är 990kr/år och ledamot att fördelas 
inom styrelsen. 
 
Styrelsesuppleant är berättigad till en ersättning med 50kr/gång suppleanten 
kallas till sammanträde. Frivilligt deltagande är ej ersättningsberättigande. 

 
§10 Fastställande av verksamhetsplan och budget för kommande 

verksamhetsår. 
 

Verksamhetsplan och budget godkändes och lades till handlingarna. 
 
Asbjörn Norling föreslog att man skulle avsätta alla medel som inbetalats i 
varvsavgifter och öronmärka dessa för utgifter på varvet. En allmän diskussion 
om detta och om klubbens arbetssätt och hur medel till klubben skall användas 
och gränser för skattefrihet mm följde.  
 
Årsmötet beslutade att godkänna Asbjörns förslag.  
 
Göran Fürstenberg och Lars Nordberg reserverade sig mot förslaget. 

 
§11 Val av styrelseledamöter och övriga funktionärer. 
 

a. Till ordförande på 1 år valdes Asbjörn Norling 
 

b. Till ledamöter på 2 år omvaldes Sven Wahlström och Kjell Sundström och 
nuvaldes Jan Olof Undvall och Mats Johansson. Till ledamot på 1 år 
nyvaldes Ludwig Sandström. Kvarstår sedan tidigare på 1 år är Monica 
Netzler, Claes Hoglert och Olle Ternström.  

  
c. Till styrelsesuppleanter på 1 år valdes :1e suppleant Per Sandström, 2:e 

suppleant Wille Ulrich-Häreblad  
 
d. Till revisorer på 1 år valdes Karl-Erik Eriksson och Sören Håkansson och 

som suppleant Hans Bertil Nilsson 
 
e. Till valberedning förrättades inget val. 
 
f. Till föreningens representanter i Hamnkommittén omvaldes; Ulf Adsten, 

Mats Hall och suppl Stig Hedblom 
 



g. Till föreningens representanter i Storsjöns Sjöråd omvaldes; Asbjörn 
Norling, Olle Ternström och J-O Undvall 

 
§12 Motion från Hans Bertil Nilsson: 
 

HB har föreslagit att varvsdepositionerna antingen återbetalas eller sätts på 
särskilt bankkonto för särredovisningens skull med dispositionsrättshavare 
kassör + varvschef i förening. Räntan skall öronmärkas för varvet. 
 
Styrelsen har i beslut 2010-11-23 beslutat ej bifalla förslaget. 
 
Årsmötet diskuterade frågan. HB tog tillbaka den del av motionen som handlar 
om att varvsdepositionerna skall återbetalas. Kvarstod då två frågor: Om medlen 
för varvsdepositionerna skall insättas på särskilt bankkonto med räntan särskilt 
avsatt för varvskostnader och om kontot skall tecknas av kassör eller av kassör 
och varvschef i förening. 
 
Årsmötet beslutade att inbetalda varvsdepositioner skall avsättas på särskilt 
konto och att räntan på kontot skall öronmärkas för varvsutgifter. 
 
Årsmötet beslutade att kontot endast skall tecknas av kassören. 

 
§13 Information 
 
 En diskussion följde om huruvida information skall ges under årsmötet eller om 

det skall ges efter årsmötet. Årsmötet beslutade att hålla sig till beslutad 
dagordning och att informationen skall ges inom årsmötesramen.  

 
 Jollesektionen genom Jan Naumburg höll information om framtiden och de 

visioner man har. 
 
§14 Mötet avslutas. 
  
 Efter mötet avtackades avgående ledamöterna Eva Dadell, Göran Fürstenberg 
 och Lars Nordberg. 

 
 
Mötets ordförande  Vid protokollet 
 
 
 
Stig Hedblom  Lars Nordberg 
 
 
Justeras 
 
 
 
Ulf Adsten   Olle Ternström 


